
Adjektiivin taipuminen

● Adjektiivi on yleensä pääsanansa (substantiivi) jäljessä ja taipuu sen mukaan suvussa ja 
luvussa

● O-päätteisillä adjektiiveilla on neljä muotoa: 

●Yksikkö: um menino simpático (mukava poika), uma menina simpática (mukava 
tyttö) 

●Monikko: meninos simpáticos (mukavia poikia), meninas simpáticas (mukavia 
tyttöjä)

● Muuten päättyvillä adjektiiveilla on kaksi muotoa: 

●um homem/uma mulher inteligente (älykäs), homens/mulheres inteligentes

●Um sofá/uma casa confortável (mukava), sofás/casas confortáveis

● Poikkeuksena kansallisuusadjektiivit: finlandês, finlandesa, finlandeses, 
finlandesas; espanhol, espanhola, espanhóis, espanholas



Adjektiivin paikka

● Useimmiten adjektiivi sijoittuu pääsanan jälkeen: O meu marido é aquele 
homem alto e loiro. Aviomieheni on tuo pitkä ja vaalea mies. 

● Jotkut adjektiivit sijoittuvat tyypillisesti pääsanan eteen, esim. bom, mau 
(huono, paha),  próximo (seuraava), último (viimeinen)

● É um bom filme. Se on hyvä elokuva.

● É um mau livro. Se on huono kirja.

● Vamos ao Porto na próxima semana. Menemme Portoon ensi viikolla. 



Kaksipaikkaiset adjektiivit

 Jotkut adjektiivit voivat sijoittua joko ennen pääsanaa tai sen jälkeen, mutta 
niiden merkitys muuttuu: 

 Um velho amigo: vanha (pitkäaikainen) ystävä, vs. um amigo velho: 
vanha (iäkäs) ystävä

 Um grande homem: suurmies (merkittävä), vs. um homem grande: 
suurikokoinen mies

 Uma nova rapariga: uusi tyttö, vs. Uma rapariga nova: nuori tyttö

 Um pequeno problema: pieni (vähäpätöinen) ongelma, vs. uma casa 
pequena: pieni(kokoinen) talo
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